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J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2009. október 28-án. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak: Hertlik Mihály, Kochnyák Sándor, Mészáros János, Nagy Péter, Srutek 

Gabriella, Szivek Péter, Tordáné Petrik Etelka, Vöröskői István képviselők, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.-vezető 

 

Gaál Lajos: Tisztelettel köszöntöm a megjelent Hölgyeket, Urakat, képviselőket, 

intézményvezetőinket, bizottsági tagot, Jegyző asszonyt. 

Megállapítom, hogy a megválasztott képviselők száma 10 fő, jelen van 9 fő, az ülés 

határozatképes. 

A napirend előtt szeretném a képviselőket tájékoztatni, hogy a Pénzügyi Bizottság létszáma 

kettő főre csökkent azzal, hogy Vöröskői István alpolgármester lett, s nem lehet a Bizottság 

tagja. Beszéltem Makovics Zoltán képviselőtársunkkal, ő vállalja.  

Hertlik Mihály: Én is beszéltem vele, a Bizottság támogatja. 

Gaál Lajos: Amennyiben nincs más javaslat, szavazásra bocsátom a dolgot.  

Aki egyetért azzal, hogy Makovics Zoltán a Pénzügyi Bizottság tagja legyen, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon!  

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 9 igen szavazattal Vöröskői István képviselő helyett 

a Pénzügyi Bizottság  tagjának Makovics Zoltánt választotta meg. 

 

Napirendi pontok: 

1. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről,  

2. Tájékoztató a Szlovák Önkormányzat tevékenységéről,  

3. Tájékoztató az oktatási társulásról,  

4. Közmeghallgatás időpontjának kitűzése,  

5. Csatlakozás a mozgókönyvtári hálózathoz,  

6. Területbérlések  

7. Egyebek.  

Megkérdezem a képviselőtársakat, van-e valakinek javaslata a napirendhez? Amennyiben 

nincs, szavazásra bocsátom a dolgot, aki az előbb felsorolt napirendeket elfogadja, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a napirendet elfogadja.  

 

1. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
Gaál Lajos: Az írásos előterjesztés ma délelőtt ment ki. Megkérdezném, hogy van-e 

valakinek hozzáfűznivalója vagy kérdése?  

Hertlik Mihály: Ha legközelebb lesz valami műsor a faluról a tévében, azért tájékoztathatnál 

minket. Megnéztük volna. 

Gaál Lajos: A bejelentett időponttól eltérően máskor lett leadva, de jogos a kritika. 

Kochnyák Sándor: Az emlékművel kapcsolatban, sajnos tegnap is ott voltak a gyerekek, 

bicikliztek, az emlékmű felé dobálóztak, úgyhogy rájuk szóltam, elmentek onnan utána. 

Gaál Lajos: Oda kell figyelni a szülőknek is, felnőtteknek is. Kinek van még 

hozzáfűznivalója? Nincs.  
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Aki egyet ért a beszámolóval, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? 

Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület a beszámolót 9 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta.  

 

2.  Napirendi pont  

A Szlovák Önkormányzat tájékoztatója  
Gaál Lajos: Megkérdezem a Szlovák Önkormányzat elnökét, hogy kívánja-e kiegészíteni a 

tájékoztatót?  

Gaálné Kara Valéria: Esetleg annyit, hogy hazaérkeztek a szlovákiai továbbképzésről a 

pedagógus kollégák. Hasznos, rendkívül jó továbbképzésen vettek részt.  

Gaál Lajos: Megkérdezem a képviselőtársakat, hogy van-e kérdésük a tájékoztatóval 

kapcsolatban?  

Amennyiben nincs, köszönjük a tájékoztatást.  

 

3.  Napirendi pont  

Tájékoztató oktatási társulásról   
Bognárné: A piliscsévi Polgármesterasszony megkereste a Polgármesterünket, hogy 

csatlakozna társuláshoz esetlegesen Piliscsév is. Ez annyiban változtatja meg az eddigieket, 

hogy nekünk van egy elkészült társulásunk, amit most be lehetne jegyeztetni. Ha Piliscsév is 

csatlakozik, akkor minden fórumon újra kell kezdeni az eljárást, tehát nálunk a két 

intézményben, a Szülői Szervezet, Diákönkormányzat, Alkalmazotti Közösség, Szlovák 

Önkormányzat, megyei hozzájárulás. Mivel eredetileg úgy terveztem, hogy ezt december 

végére tökéletesen hozzuk létre, hogy a következő évi költségvetésnél már a 

többlettámogatással számolhassunk, azt kértem a piliscséviektől, hogy a hónap végéig 

konkrétan döntsék el, hogy csatlakoznak-e, vagy sem. A jövő héten, kedden lesz náluk 

testületi ülés, és ott dönteni fognak. Ennek tudatában állunk neki esetleg egy újabb eljárás 

sorozatnak, vagy továbbra is a két településben gondolkozva december 31-ig lezárjuk a 

megalakulást. Annyi a változás van az eredeti elképzeléshez képest, hogy létrehozunk egy 

munkaszervezetet. Másfél fő látná el a munkát, ami nem jelentene többletköltséget, mert 

eddig is úgy számoltuk a közös költségekben. A munkaszervezet független lenne mind a két 

falu közvetlen képviselő testületétől, a települések küldötteiből álló Társulási Tanács 

irányítaná.  

Mészáros János: Első kérdésem: hogyan alakul a gesztor intézménynek a sorsa, előzőleg úgy 

volt, hogy minden Leányváron van, és Kesztölc csatlakozik ehhez. Illetve a másik az inkább 

csak ilyen buzdítás lenne, hogy mindenképpen a piliscsévieket abba az irányba kellene 

mozgatni, hogy a társulás létrejöjjön az ő intézményük bevonásával is. Én úgy látom, hogy 

hosszútávon ez az irány lesz jó a három önkormányzatnak fenntartás szempontjából. A 

salátatörvényben nem volt benne az a változtatási szándék, amiről korábban beszéltünk a 

testületi ülésen, hogy akkor most hogyan változik az önkormányzati fenntartású közoktatási 

intézmények és az OKM viszonya, tehát az nincs benne, ennek ellenére úgy látom, hogy 

sokkal életképesebbek lesznek a támogatási rendszer miatt az ilyen társulások, mit az 

egyébként is lecsupaszított önkormányzatok. 

Bognárné: Az első kérdésre válaszolva: azzal, hogy munkaszervezetet hozunk létre, azzal 

mindegyik részt vevő önkormányzat valamilyen szerephez jut, s nem érzi magát 

másodrangúnak. Kesztölcön működne a munkaszervezet. A gesztorönkormányzat továbbra is 

Leányvár maradna, mivel a finanszírozásnál a kedvezőbb, amikor a legkisebb 

gyermeklétszámú település vállalja ezt fel magára. A második kérdésre azt tudom mondani: 

megpróbáltam azt közvetíteni, hogy mi nagyon szeretnénk. Merthogy szerintem is minél 

nagyobb, bizonyos méretig egy társulás, annál gazdaságosabb. A közös költségek háromfelé 

oszlanak, a bevétel gyermeklétszám alapján ugyan úgy osztódik szét, tehát az azt 
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gyakorlatilag nem befolyásolja. Megegyezésre kell törekedni, egy korrekt munkakapcsolatot 

ki lehet alakítani. Ami kis fennakadást okoz Piliscsévvel kapcsolatban, az az, hogy idén 

szeptembertől a piliscsévi óvodában egy bölcsődés csoport működik. Na ez aztán tökéletes 

más, mint amivel idáig foglalkoztunk oktatás területén, ugyanis ez nem az oktatáshoz, hanem 

a szociális ágazathoz tartozik. Ezt a részét még nekem is meg kell egy kicsit ismernem, hogy 

mindez hogyan illeszthető bele. Tapasztalatot is jelenthet, mert esetleg a későbbiekben 

Kesztölcön is szükség lehet egy bölcsődei csoport létrehozására. 

Gaál Lajos:  János, elfogadható a válasz? 

Mészáros János: Abszolút! Teljesen egyetértek azzal is, ha Csévet sikerül bevonni, lehet 

abból tanulni, hogy ők hogyan hozták létre, mert az is egy szintén nem egy rövidtávú 

koncepció a kormányzat részéről.  Most mindegy, hogy melyik kormányzatról beszélünk, 

hogy minden településen azt a bölcsőde rendszert összevonva az óvodával működtessék és ne 

új épületeket, meg új hierarchiát meg új struktúrát erre fel.  

Gaál Lajos: Van-e még valakinek kérdése ebben a témakörben? Amennyiben nincs, 

kérdezem a képviselőket, hogy az előterjesztett határozati javaslatot elfogadják-e?  

 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

100/2009.(X. 28.) számú Határozata 
Leányvár község, Kesztölc község és Piliscsév község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

kötelező általános iskolai közoktatási feladatuk megvalósítására a Leányvár „Grundschule” 

Általános Iskola, Kesztölc Kincses József Általános Iskola és Piliscsév Általános Iskola, 

valamint az Óvoda „Kindergarten” Leinwar,  a Napköziotthonos Óvoda Kesztölc és 

Aranykapu „Zlatá-Brana”  Napköziotthonos Óvoda Piliscsév közös alapítására  és 

fenntartására közoktatási intézményfenntartó társulást kívánnak létrehozni Pilisi Közoktatási 

Társulás névvel a következő feltételekkel: 

1.) a kötendő társulási megállapodásban a társulás formájának „ a helyi önkormányzatok 

társulásáról és együttműködéséről szóló 1997. évi CXXXV. tv. 16. § -t választják. 

2.) A Társulás székhelye: Leányvár község Önkormányzata. 2518 Leányvár, Erzsébet u. 

88. 

3.) A Társulás két intézményt hoz létre: Pilisi Iskolák Közössége és Pilisi Óvodák -

Bölcsődék Közössége, valamint a közösen fenntartott intézmény és tagintézmény 

működésével kapcsolatos szervezési, adminisztratív és koordináló feladatok 

elvégzésére, az intézmények működésével összefüggésben a társult önkormányzattal 

való rendszeres és folyamatos kapcsolattartásra Munkaszervezet működtet. A 

Munkaszervezet működési helye: 2517 Kesztölc, Szabadság tér 11. 
 

4.) A költségvetési szervek jogállásáról és gazdálkodásáról 2008. évi CV. törvény 11. § 

(2) bekezdése alapján jogutód költségvetési szervként jön létre a Pilisi Közoktatási 

Társulás. 
5.) A kötelezően ellátandó oktatási-nevelési feladatokat a közös intézményben 

alkalmazott pedagógusok – kötelező óraszámuk terhére - mindkét intézményben 

teljesítik 

 

 Továbbá felhatalmazza a polgármestert, hogy a közoktatásról szóló 1993. LXXIX. törvény 

vonatkozó paragrafusai alapján a szükséges véleményeztetési és egyetértési eljárást folytassa 

le. 
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Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009. december 31.  

 

4. Napirendi pont 

Közmeghallgatás időpontjának kitűzése 

Gaál Lajos: Törvényi kötelezettségünk, hogy minden évben a képviselő testület tartson 

közmeghallgatást. Az idei évben, én november 16. hétfőt javaslom. Tehát a 2009. évi 

közmeghallgatás november 16-án hétfőn lenne a közösségi klubban fél hatkor. Van-e más? 

Amennyiben nincs, akkor szavazásra bocsátom a dolgot.  

Aki egyetért azzal, hogy a Képviselő-testület 2009. évi közmeghallgatását november 16-án 

tartsuk, kézfelemeléssel jelezze! 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

101/2009.(X. 28.) számú Határozata 
Kesztölc község Képviselő-testülete a 2009. évi közmeghallgatását november 16-án tartja a 

Községi Klub helyiségében. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009. november 16.  

 

5. Napirendi pont 

Csatlakozás mozgókönyvtári hálózathoz 

Gaál Lajos:  A mostani állás szerint egymillió forint támogatást kapnánk évente erre a 

feladatra. Az elsőből a modemet kell megvennünk, amivel a hálózat működik, és a szoftvert. 

Az lenne körülbelül 400.000Ft. Ebből az egy millióból húsz százalékot Dorog tart vissza, 

mivel szakmai felügyeletet biztosít. Jövőre viszont már csak a húsz százalék menne, tehát a 

jövő évben az eddigi normatívák alapján ugye akkor 800.000Ft-tal tudnánk gazdálkodni.  

Van-e valakinek ezzel kapcsolatban?  

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a dolgot.  

Aki egyetért azzal, hogy Kesztölc község önkormányzata csatlakozzon a mozgókönyvtári 

hálózathoz, az kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott? Ellene? 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

102/2009.(X. 28.) számú Határozata 
Kesztölc község Képviselő-testülete csatlakozik a Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás által 

működtetett mozgókönyvtári hálózathoz. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

  

6. Napirendi pont  

Területbérlés  
Gaál Lajos: Mint jeleztem az 1. napirendi pontban, Kiss György kérelme esetében elnéztük a 

térképet. Tehát nem tudjuk azt a területet értékesíteni, mert jelenleg a földhivatali 

nyilvántartásban útként szerepel. Javasoltam is mindjárt azt, hogy tartós használatba adjuk tíz 

évre. Azért írtam a tíz évet, mert a legközelebbi rendezési terv felülvizsgálatánál lehet újra 

vizsgálni annak a lehetőségét, hogy szükség van-e arra az útra ott vagy nem. Most már az 

késő, hogy a rendezési terven változtassunk, hiszen már jönnek vissza az állásfoglalások. Azt 

javaslom, arról szavazzunk, hogy tíz év, illetve rendezési terv módosításának időpontjánál 

felülvizsgálva, és nem eladjuk, hanem tartós használatba adjuk 
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Nagy Péter: Jegyzőasszonyhoz lenne egy kérdésem, hogy ugye út. Piliscsévről beszéltünk 

más vonatkozásban, de én ott konkrét utakat tudok, amiket az önkormányzat eladott. És 

lekerítették, és ott most telek van.  

Bognárné: Attól függ, hogy mi van a földhivatalban nyilvántartva. Milyen eljárás keretében 

szűnhetett meg.  Ha például útként használták, de nem az volt, akkor minden további nélkül 

meg lehetett szüntetni. Illetve ahol telkeket alakítottak ki Piliscséven, arra csináltak egy 

szerkezeti tervet, és abban a szerkezeti tervben, ami maga egy rendezési terv módosítás, abba 

meg lehet változtatni. Fel lehet másképp osztani a területet, máshová lehet helyezni utat. 

Összevonják az egészet, és újra felosztják. 

Nagy Péter: Tehát ez az egyik variáció, a másik meg hogy nem foglakoztak vele, és eladták a 

területet, mert én ilyenekről tudok. Mert ott biztos, hogy út volt. Hát ott jártunk… 

Bognárné: A földhivatal nem jegyzi be.  

Gaál Lajos: Jó. Tehát aki egyetért azzal, hogy a Kiss György telke mellett futó útnak a 

telekkel megegyező részét tartós használatba adjuk tíz évre, illetve a legközelebbi rendezési 

terv módosításáig, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene? 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

103/2009.(X. 28.) számú Határozata 
Kesztölc község Képviselő-testülete visszavonja 88/2009.(IX. 29) számú határozatát, s Kiss 

György kérelmező részére  a telke mellett futó útnak a telek hosszával megegyező részét 

tartós használatba adja tíz évre, illetve a legközelebbi rendezési terv módosításáig. A tartós 

használat ellentételezéseként használó köteles azt rendben tartani. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

Gaál Lajos: A következő Kutasi Pál kérelme. Megkérem Nagy Péter elnök urat, hogy legyen 

szíves, ismertesse.  

Nagy Péter: Földterületet kért művelésre és méhészkedés céljából, tíz évre ez a kérelmező. A 

falu felső végén van a temető fölött, ez a 085/2 hrsz.-ú, 2582 m
2
 területű ingatlan. A Bizottság 

javasolja a bérbeadást. 

Gaál Lajos: Van-e valakinek kérdése, hozzáfűzni valója? Amennyiben nincs, szavazásra 

bocsátom a dolgot. Aki egyetért a bizottság javaslatával, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! 

Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

104/2009.(X. 28.) számú Határozata 
 

Kesztölc község Képviselő-testülete érbe adja Kutasi Pál részére 085/2 hrsz.-ú, 2582 m
2
 

területű ingatlant földművelésre és méhészkedésre. A bérleti szerződés időtartama 5 év.  

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

7. Napirendi pont 

Egyebek 
Mészáros János: A faluban többen jelezték, hogy foglalkoznunk kellene a nyárfa 

problémával.  Nemrégiben már egy felsővezeték szakadást is okozott az alsó buszfordulóban. 

Várható, hogy ezek a fák életkorából adódóan, hogy további ágletörések, szakadások lesznek. 

Valamiféle koncepciót ki kellene dolgoznunk erre. Megértve azt is, hogy ezek a fák nagyon 
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fontosak, mert ugye azért azt mondják a zöldek, hogy egy fa az egy embernek az egy évi 

oxigénellátása. Kell ott valahogy pótolni, de megkeresve a megfelelő minőségű fát. Tehát a 

kárrendezési problémákat is megelőzve, gondolkodhatnánk azon, hogy akár egy  fásítási 

programot kidolgozva,  helyettesíteni ezeket a nyárfákat a falu területén. 

Gaál Lajos: Minden évben bejárom a vállalkozóval ilyen tájt a falut, amikor egy-egy munkát 

elvégez. Megbeszéljük, hogy oldható meg a saját munkásainkkal, illetve melyik az a terület, 

ahol csak kosaras kocsival lehet. Mindenképpen szeretném felvenni a kapcsolatot a 

környezetvédelmi témafelelőssel, Sasvári Zoltánnal. Ő ebben segítőkész volt a máskor is, 

hogy milyen fákkal váltsuk ki, azok, amelyek nem táj idegenek. A tavaszi fásításnál én 

szeretném is ezt behozni ebbe a programba.  

Hertlik Mihály: A diófa is belelóg a feszültségbe, nagyfeszültségű vezetékbe, hát az nem az 

ÉDÁSZ rendezi? Gallyazza? 

Gaál Lajos: Az ÉDÁSZ egyáltalán nem gallyaz, csak akkor, hogyha bérmunkát vállal. Vagy 

pedig azt csinálja, hogy legallyazza és kiszámlázza nekünk.  

Kochnyák Sándor: A Petőfi utcában a Jónás Zoltán előtt a kanálisból kijövő sár meg minden 

megragad a lábukon, azt időközönként ki kéne takarítani. Meg a betonlapokat kéne kicsit 

visszapótolgatni, meg ki vannak nyomva.  

Gaál Lajos: A mederlapoknak a visszahelyezése elkezdődött már a Bánk Bán utca elején is. 

Amikor olyan közmunkásunk van, akit erre tudunk beállítani, akkor megy. Párhuzamosan 

megy a medertisztítás is. A legutóbbi medertisztítást hajtottunk végre az Esztergomi úton. 

Nagy Péter: A Csévi utca sarkán ott van állandóan kommunális szennyvíz az úton. És ott 

mennek a kocsik, és fröcsög. Tehát ott pont a sarkon, a falu szélén, hogy azt meg kéne nézetni 

a vízművesekkel. 

Gaál Lajos: Én a múltkor kiküldtem a dolgozóinkat, visszarakták, visszavágták a műanyagot, 

mert az emelte meg. Innentől kezdve jó lesz, ott nem jön ki többet semmi. Akkor ezek szerint 

még mindig? Akkor kénytelenek vagyunk a vízműnek jelezni most már. 

Nagy Péter: Akkor nézze meg a Vízmű, mert ez nem normális. Más: a földutak mellett, a fák 

úgy megnőnek, hogy már nem lehet közlekedni rajta sérülés nélkül nagyobb autóval, vagy 

haszon járművel. Ez kinek a feladata?  

Gaál Lajos: Ha belterület, és közút, akkor a mienk.  

Nagy Péter: Csév és Kesztölc közti útról beszélünk. Mert a csévi terület az önkormányzati. 

Akkor ebben tudnánk valamit lépni, esetleg a csévieket megkeresni, hogy az ő felüket tartsák 

rendben, mert ott már nem lehet átmenni azokon az utakon.   

Szivek Péter: Klastrom felé is van néhány, ahol össze van szűkülve annyira a bozóttól 

Gaál Lajos: Oda kiküldjük a mieinket, mert az még a miénk. Egyébként jön holnap ki a Pilisi 

Parkerdő pilisszentkereszti erdésze, és azt terveztem, hogy bejárom vele a területet. Mindig 

vita van belőle, hogy ki mit vágjon le, meg mit nem. Amikor olyan fa dől ki, ami értékes, 

akkor azt ne mi csináljuk, amikor pedig akármi, akkor rakjátok már onnan el, ezt vigyétek el 

nyugodtan. Szóval azért ezt, egy egységes álláspontot akarok kialakítani vele, és holnap jön 

reggel.  

Hertlik Mihály: Sikerült-e a nagysápi polgármestertől időpontot kérni, a kamerák végett, 

mert látom, hogy egyre több önkormányzat hajlik erre a megoldásra.  

Gaál Lajos: Holnap találkozom vele a Térségi Tanács ülésen. 

Még egy feladata van a testületnek: Több céget megkerestem a TEÚT pályázat 

közbeszereztetésének lebonyolítására. Két árajánlat érkezett a közbeszerezetésre, az egyik egy 

tatai cég volt, aki csak az ajánlatát adta meg, a másik pedig Berta Ferenc villamos mérnök. Ő 

referenciát is küldött. Az ár ugyan az, de az egyik mellett vannak olyan referenciái, hogy én rá 

szavaznék.  

Mészáros János: Kettő ajánlat az elég lesz majd ahhoz, hogy itt lehessen egy sikeres 

közbeszereztetési eljárás? 
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Gaál Lajos: Most csak azt kell kiválasztani, hogy ki bonyolítja le. 

Amennyiben nincs több hozzászólás, szavazásra bocsátom a dolgot, aki egyet ért azzal, hogy 

Berta Ferencet bízzuk meg a TEUT pályázta közbeszerzési eljárásának lebonyolításával, 

kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

105/2009.(X. 28.) számú Határozata 
Kesztölc község Képviselő-testülete Berta Ferenc vállalkozót bízza meg a TEÚT pályázat 

közbeszerzési eljárásnak lebonyolításával. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

Gaál Lajos: Megköszönöm a részvételt és az ülést bezárom. 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

Polgármester        jegyző  

 

 

 

 

Hitelesítő: 

 

 

 

Tordáné Petrik Etelka 


